
 

Zápis z jednání valné hromady Turistické oblasti Pošumaví, z.s.  
konané dne 15. 11. 2023 

v zasedací místnosti Městského úřadu v Plánici 
 

Přítomni: viz prezenční listina 

Průběh jednání: 

1. Zahájení 
Výkonnou radu zahájil její předseda Ivo Šašek přivítáním přítomných a konstatováním, že 
podle prezenční listiny je přítomna nadpoloviční většina členů, a že valná hromada je tedy 
usnášeníschopná. Valná hromada měla v navrženém programu jako hlavní body především 
rekapitulaci materiálů potřebných k restrukturalizaci spolku a schválení dalšího postupu, a 
dále informace k rozšíření členské základny spolku. 

 
2. Schválení nebo doplnění programu jednání VH 

Vzhledem k tomu, že nikdo z přítomných nenavrhnul další bod do programu, přistoupila 
výkonná rada k jednání dle navrženého programu. 

 
3. Možnost restrukturalizace spolku 

Stručná rekapitulace materiálů potřebných k restrukturalizaci  
- předseda spolku Ivo Šašek představil možnosti pokračování TO Pošumaví jako organizace 

destinačního managementu 
- stručně představil strukturu organizace dle návrhu Plzeňského kraje 
- proběhla stručná diskuse k navrženému novém příspěvkovému řádu, byla uvedena i možnost 

ponechat dosavadní systém. Pro možný zvýšený příspěvek Plzeňského kraje je potřeba na 
příspěvcích vždy vybrat minimálně 10% k požadované částce.  

- projednání a schválení příspěvkového řádu pro rok 2024 proběhne na příští /volební/ schůzi 
valné hromady, je nutné ho schválit co nejdříve, aby byly na účtu TO  prostředky na činnost i 
v přechodovém období při změně struktury organizace 

- hostem valné hromady byl i metodik Plzeňského kraje k fungování DMO a zároveň autor 
předkládaných návrhových dokumentů Ing. Ondřej Špaček. Ten opět stručně představil 
navrhovanou novou strukturu TO Pošumaví, nastavení financování a vliv mimořádných 
příspěvků na hlasování správní rady DMO. 

 
4. Informace o možné změně členské základny v souvislosti s restrukturalizací spolku (přijetí 

nový členů)  
Jako hosté se valné hromady zúčastnil místostarosta města Nepomuk Pavel Motejzík a 
zastupitel a předseda Spolku přátel starého Nepomuka Pavel Kroupa. V rámci stručné diskuze 
seznámili zúčastněné s možnostmi přistoupení Nepomuka do TO Pošumaví a o průběhu 
jednání v rámci jejich samosprávy. Pan Kroupa za spolek má zájem o vstup do TO Pošumaví 
od 1.1.2024 a dodá k tomu v nejbližší době všechny potřebné podklady. 



5. Diskuse k předloženým materiálům týkajících se organizačních záležitostí spolku a k návrhu 
memoranda s Plzeňským krajem 

- k možné transformaci TO Pošumaví se vyjádřili hlavně zástupci jednotlivých mikroregionů 
Plánicka, Prácheňska a Středního Pošumaví.  

- Pracheňsko - pan Čotek zdůvodnil rozhodnutí z.s.p.o. pokračovat v členství pouze v případě 
přistoupení k navrhované restrukturalizaci TO Pošumaví. Toto je závazné stanovisko valné 
hromady Prácheňska. 

- Plánicko - paní Vlčková  vyjádřila nesouhlas s možným navyšováním administrativy v 
souvislosti s transformací TO Pošumaví do navrhované struktury, nevidí přínos 
restrukturalizace kromě možnosti lepšího financování DMO. 

- Střední Pošumaví - pan Kutil vznesl několik dotazů k zástupci Prácheňska, zejména se zajímal 
o důvod radikálního rozhodnutí Prácheňska, vyjádřil názor, že Prácheňsko si co se týká 
hlasovacích práv a výše příspěvku do TO nijak nepolepší. Ing. Špaček na toto reagoval 
podrobnějším vysvětlením principů hlasování členských skupin a správní rady v nově navržení 
struktuře TO Pošumaví. 

 
6. Usnesení: 
- bylo schváleno vyplacení symbolické částky 40 000,- za práci předsedy a místopředsedy TO 

Pošumaví v roce 2023 ve formě DPČ. 
PRO: 8 
PROTI: 0 
ZDRŽEL: 2 
 
- byla schválená změna struktury Turistické oblasti Pošumaví, z.s. dle návrhu Plzeňského 

kraje s tím, že v počátkem roku 2024 (termín bude upřesněn) proběhne volební valná 
hromada, která schválí novou strukturu, stanovy, příspěvkový řád a zvolí nové vedení TO 
Pošumaví. 

PRO: 8 
PROTI: 0 
ZDRŽEL: 2 

 
7. Závěr 

Předseda spolku Turistické oblasti Pošumaví, z.s., z.s. Ivo Šašek poděkoval přítomným za aktivní 
účast na jednání valné hromady. 

 

zapsala: Ing. Pavla Kolářová 

 

 

 

schválil: Ing. Ivo Šašek, CSc. 
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